
Svečanom sjednicom obilježen Dan Grada Lepoglave
10.12.2024.

Svečanom sjednicom gradskog vijeća Lepoglava je obilježila svoj dan.

Svečanosti su nazočili mnogobrojni uzvanici, ministar pravosuđa, uprave i digitalne

transformacije Damir Habijan, župan Varaždinske županije Anđelko Stričak,

predsjednik Županijske skupštine dr.sc. Josip Križanić, mnogi načelnici i

gradonačelnici, kulturni djelatnici te gospodarstvenici. Sve nazočne pozdravili su

predsjednik Gradskog vijeća Lepoglave Robert Dukarić i gradonačelnik Lepoglave

Marijan Škvarić zaželjevši im pritom srdačnu dobrodošlicu u Lepoglavu.

Robert Dukarić, predsjednik Gradskog vijeća, ja istaknuo kako je u ovom

četverogodišnjem mandatu odrađeno 26 sjednica Gradskog vijeća s ukupno 342

točke dnevnog reda.

- Sada, kad se osvrnem na minuli rad Gradskog vijeća, prije svega želio bih izraziti

optimizam da se naš Grad nalazi na dobrom putu da nam svima u narednim



godinama bude bolje, da poboljšamo svoj životni standard i stvorimo preduvjete za

ubrzaniji razvoj naše zajednice. Mnoge svoje zamisli, ideje i planove nećemo moći

sami realizirati, pa se i ubuduće nadamo da ćemo nailaziti na još veće razumijevanje

državnih i županijskih vlasti, dobivati stručnu pomoć državnih i županijskih institucija

u kreiranju i kontroli naših planova razvoja, te da ćemo dobivati i određena

materijalna i financijska sredstva za ostvarenje naših planova i konkretnih projekata

– rekao je Dukarić.

Uime svih vijećnica i vijećnika, zahvalio je na suradnji gradonačelniku i gradskoj

upravi, županu Anđelku Stričaku, saborskim zastupnicima, ministrima, ravnateljima i

voditeljima gradskih i županijskih ustanova i poduzeća, ravnateljima osnovnih škola,

dječjih vrtića te udrugama, a posebno poduzetnicima iz lepoglavskog kraja koji su,

naglasio je, bitan okidač ne samo kod zapošljavanja, već i kod promocije i razvitka

Lepoglave.

Gradonačelnik Marijan Škvarić istaknuo je kako je mjesec prosinac uvijek najljepši i

najspecifičniji za grad Lepoglavu, ne samo zbog svečane sjednice, već i zbog

adventskih dana, dana veselja povodom nadolazećih božićnih i novogodišnjih

blagdana.

- To je razlog da na kraju godine zadovoljstvo i veselje za sve ono što smo tijekom

ove godine napravili, a puno je toga, prije svega vezano uz komunalnu infrastrukturu.

Morali smo se opet mučiti kako bi sanirali mnoga klizišta na području našega grada,

gradili smo ceste, nogostupe, investirali u javnu rasvjetu, popravljali vodotoke, čistili

snijeg, uređivali zelene površine i dalje održavali tekuća održavanja naših lokalnih i

nerazvrstanih cesta – istaknuo je gradonačelnik.

Govoreći o gospodarstvu, izrazio je veliko zadovoljstvo što su sve parcele u

lepoglavskoj poduzetničkoj zoni, njih pet koje su bile potpuno komunalno uređene,

prodane i sve su namijenjene kapitalnim ulaganjima u gospodarstvu.

Nazočnima se obratio i ministar pravosuđa, uprave i digitalne transformacije Damir

Habijan u svojstvu izaslanika Predsjednika Vlade RH Andreja Plenkovića, koji je

Gradu i gradonačelniku čestitao na svim projektima koji su realizirani u proteklih



godinu dana. Posebno je pozdravio činjenicu da u gradu ima tek stotinu

nezaposlenih, što je u korelaciji s politikom Vlade RH. više zaposlenih i manje

nezaposlenih u zemlji.

Čestitke je uputio i župan Anđelko Stričak.

- Nema mjeseca da se na području grada Lepoglave nešto ne događa, da ne

obiđemo neko od gradilišta, da nema nekih događanja, pogotovo onih koja su

zvučna, značajna ne samo za nacionalnu razinu, već i šire, primjerice festival

Lepoglavske čipke. Osim svih tih investicija koje su važne i koje nas raduju, važno je

voditi brigu i o kvaliteti života, a tome svakako doprinose udruge. Na ovom je

području nekoliko udruga koje nadopunjuju našu turističku ponudu i kulturnu scenu,

poznate su diljem Hrvatske i na taj način dižu kvalitetu života grada Lepoglave, a

samim time i Varaždinske županije – kazao je župan.

Govoreći o nizu investicija na lepoglavskom području, prije svega je spomenuo

investicije od strane ŽUC-a, pogotovo kada je riječ o sanaciji klizišta kojih je gotovo

najviše na ovom području.

- Proveli smo u suradnji s državnom razinom savjetovanje vezano uz proglašenje

parka prirode Zagorske gore. Vrijedi istaknuti i da smo u svakoj našoj školi, a

Županija je osnivač triju škola na području grada Lepoglave, odradili niz investicija.

Iza nas je zaista dobra i bogata godina – zaključio je župan Stričak.

Nazočnima se obratio te čestitke uputio i predsjednik HNS-a te predsjednik

Općinskog vijeća Općine Sračinec Krunoslav Lukačić, a u sklopu svečane sjednice

dodijeljena su i priznanja te nagrade zaslužnim pojedincima.








